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    Poznań, 23 sierpnia 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy:   Przystanku tramwajowego „Kórnicka”. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Od pewnego czasu przy Politechnice Poznańskiej działa często używany przez pasażerów 

przystanek „Kórnicka” (pomiędzy skrzyżowaniem, a przystankiem „Politechnika”). Pasażerowie 

oczekują na przyjazd tramwaju na chodniku lub ścieżce rowerowej, po czym, aby wsiąść do tramwaju 

muszą przejść po trawniku (właściwie po tym, co po nim zostało). 

 Czy istnieje możliwość, aby pas wydeptanego trawnika zagospodarować w należyty sposób  

tj. wyłożyć np. kostką brukową oraz postawić wiatę tramwajową? W chwili obecnej miejsce to nie 

tylko nie pełni już funkcji trawnika, ale jest także nieestetyczne. Warto rozważyć również kwestię 

wymalowania stosownego oznaczenia na jezdni informującego kierowców samochodów, że w tym 

miejscu znajduje się przystanek tramwajowy. 

 

 Proszę o podjęcie stosownych działań w powyższych kwestiach. 

  

  

 

 

       Z poważaniem, 

 

              (-) Łukasz Kapustka 

 

            Radny Miasta Poznania 


